
Για αξιοπρεπείς συντάξεις μιλάει ο Μικέλης Χατζηγάκης

«Πρέπει να φτιάξουμε ένα σύστημα που θα σέβεται τους γο-νείς μας και τους
παππούδες μας. Που θα σέβεται τους αν-θρώπους που έχουν δουλέψει μια...

      

ζωή και τώρα δικαιούνται μια αξιοπρεπή σύνταξη». Αυτό ήταν το μήνυμα του Μικέλ
η Χατζηγάκη
στις πρόσφατες περιοδείες του.
Ο υποψήφιος βουλευτής της ΝΔ γνωρίζει ότι υπάρχουν συνταξιούχοι γύρω μας που
δεν έχουν χρήματα να αγοράσουν τα φάρμακα τους, που διαλέγουν μεταξύ του να
αγοράσουν ψωμί και να πληρώσουν το νοίκι τους και τονίζει ότι αυτό πρέπει να
αλλάξει άμεσα.
Αυτήν την κατάφορη αδικία στιγματίζει με κάθε ευκαιρία ο νέος Τρικαλινός
πολιτικός που εισέρχεται στο πεδίο της πολιτικής με στόχο να στηρίξει αυτούς
που αδικούνται κατάφορα από τους φόρους, αυτούς που αδικούνται από ένα
κράτος που τους βάζει συνεχώς εμπόδια.
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